
Totti: Chciałbym trafić pewnego dnia do &quot;Hall of Fame&quot; Romy
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Kolejną zupełnie nową inicjatywą Amerykanów we Włoszech po podpisaniu

umowy z Dinseyem na treningi w USA, jest utworzenie tak popularnej w

amerykańskich sportach drużynowych Galerii Sław (Hall of Fame),

prezentującej najlepszych graczy w historii klubu.

 

Głos w sprawie nowej inicjatywy zabrał też na swojej oficjalnej stronie Francesco

Totti. Kapitan Giallorossich ma nadzieję również tam trafić, choć chciałby to zrobić

jak najpóźniej zważywszy na swój nieustający głód czynnego uprawiania piłki

nożnej:

"Śledziłem z przyjemnością inaugurację Hall of Fame i sądzę, że jest to wspaniała

inicjatywa. Myślę, że to przyjemne być częścią historii Romy. Na pewno zagłosuję

także ja, choć nie będzie łatwo wybrać spośród wielu mistrzów. Chciałbym stać się

jej częścią pewnego dnia, ale mam nadzieję, że dojdzie do tego jak najpóźniej jest to

możliwe."
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